



Al Salam Bank B.S.C Promotional Campaign with RAMEZ Trading and Marketing CO W.L.L

الحملة الترويجية الخاصة ببنك السلام ش.م.ب مع شركة رامز للتجارة والتسوق ذ.م.م

Terms and Conditions

الشروط والأحكام

1. This promotional campaign is exclusive to new and existing Al Salam Bank B.S.C (the "Promoter") cardholders who hold Visa Debit, Prepaid, classic, gold, platinum, signature, infinite and/ or infinite Privilege Credit Cards (the "Card(s)").
2. The Promotional Period shall commence on 2 March 2025 up to and until 29 March 2025 (the "Promotional Period").
3. The campaign shall offer cardholders 5% discount on their Card spends in Ramez, capped to BD 5 per transaction.
4. Minimum order value of BD25 is required to avail the discount.
5. To redeem the discount in stores cardholders must show their physical Cards to the teller and purchase using the Card. With respect to online transactions, discount will be applied upon showing and using the physical card upon delivery of purchases.
6. In addition to this promotional campaign's terms and conditions, the Promoter's standard Debit/ prepaid/ credit card/account opening terms and conditions, along with any promotional material and/or any relevant terms and conditions shall continue to apply and form an integral part of these terms and conditions.
7. The Promoter reserves the right to terminate the discount offer during the Promotional Period anytime at its own discretion after obtaining the Ministry of Industry and Commerce approval.
8. The terms and conditions of this promotional campaign shall be governed and construed in accordance with the laws of the Kingdom of Bahrain to the extent that such laws are not repugnant to the rules and principles of Islamic Shari'a in which case the principles of Islamic Shari'a shall prevail, and any dispute shall be subject to the exclusive jurisdiction of the Courts of the Kingdom of Bahrain.

- 1 - تقتصر هذه الحملة الترويجية على زبائن بنك السلام ش.م.ب. الجدد والحاليين الذين يحملون بطاقات فيزا الدفع المسبق و بطاقة الصراف الآلي و/أو بطاقات فيزا الائتمانية من الفئات الذهبية، البلاتينية، سيغنيتشر، إنفنت و/أو بطاقة فيزا إنفنت بريفلج الائتمانية ("البطاقة/البطاقات").
- 2 - تبدأ الفترة الترويجية اعتباراً من تاريخ 2 حتى تاريخ 29 مارس 2025 ("الفترة الترويجية").
- 3 - ستقدم الحملة لحاملي البطاقات خصم بنسبة 5% في رامز على بطاقتهم، بحد أقصى 5 د.ب لكل معاملة
- 4 - يشترط أن يكون الحد الأدنى لقيمة الطلب 25 د.ب للاستفادة من الخصم.
- 5 - للاستفادة من الخصم في المتاجر، يجب على حاملي البطاقات إبراز البطاقة للموظف والشراء باستخدام البطاقة. وفيما يخص العمليات التي تتم عبر الأنترنت سيتم تطبيق الخصم عند إظهار البطاقة الفعلية واستخدامها عند تسليم المشتريات.
- 6 - بالإضافة إلى هذه الشروط والأحكام الخاصة بالحملة الترويجية، تسري أيضاً الشروط والأحكام للبطاقات الائتمانية و و بطاقات الصراف الآلي و بطاقات مسبقة الدفع وفتح الحساب لدى المروج، إلى جانب أي مواد ترويجية و/أو شروط وأحكام ذات الصلة، والتي تشكل مجملها جزءاً لا يتجزأ من هذه الشروط والأحكام.
- 7 - يحتفظ المروج بالحق في إنهاء عرض الخصم خلال الفترة الترويجية في أي وقت حسب تقديره المطلق بعد الحصول على موافقة وزارة الصناعة والتجارة.
- 8 - تخضع وتفسر شروط وأحكام هذه الحملة الترويجية وفقاً لقوانين مملكة البحرين بما لا يتعارض مع أحكام ومبادئ الشريعة الإسلامية وفي حالة الاختلاف تكون مبادئ وأحكام الشريعة الإسلامية سائدة التطبيق، كما يخضع أي خلاف للاختصاص القضائي الحصري لمحاكم مملكة البحرين.